

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

1^{re} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

MAR 30 1979

3

FACULTY OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK

BILL

AN ACT TO AMEND THE
SALE OF LANDS
PUBLICATION ACT

PROJET DE LOI

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LA VENTE DE BIENS-FONDS
PAR VOIE D'ANNONCES

HON. RODMAN E. LOGAN, Q.C.

L'HON. RODMAN E. LOGAN, C.R.

EXPLANATORY NOTE

Section 1

(a) Notice in *The Royal Gazette* may be published within twenty days of a notice or advertisement of a sale instead of ten days.

(b) Subsection (3) presently provides for the fee for insertions in *The Royal Gazette*. The fee will now be set pursuant to the *Queen's Printer Act*.

NOTES EXPLICATIVES

Article 1

a) La publication d'un avis dans la *Gazette royale* intervient dans les vingt jours précédant l'avis ou l'annonce d'une vente, au lieu de dix.

b) Les frais d'insertion dans la *Gazette royale*, actuellement prévus par le paragraphe (3), sont désormais fixés conformément à la *Loi sur l'Imprimeur de la Reine*.

An Act to Amend the
Sale of Lands Publication Act

Loi modifiant la
Loi sur la vente de biens-fonds par
voie d'annonces

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Section 1 of the Sale of Lands Publication Act, chapter S-2 of the Revised Statutes, 1973, is amended*

(a) *by deleting the word “ten” where it appears in line thirteen of subsection (1) and substituting therefor the word “twenty”; and*

(b) *by repealing subsection (3) thereof.*

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *L'article 1 de la Loi sur la vente de biens-fonds par voie d'annonces, chapitre S-2 des Lois révisées de 1973, est modifié*

a) *par la suppression du mot «dix» à la ligne seize du paragraphe (1) et son remplacement par le mot «vingt»; et*

b) *par l'abrogation du paragraphe (3).*

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

1^{ère} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

BILL

AN ACT TO AMEND THE SALE OF LANDS PUBLICATION ACT

Read first time

Read second time

Committee

Read third time

HON. RODMAN E. LOGAN, Q.C.

PROJET DE LOI

LOI MODIFIANT LA LOI SUR LA VENTE DE BIENS-FONDS PAR VOIE D'ANNONCES

Première lecture

Deuxième lecture

Comité

Troisième lecture

L'HON. RODMAN E. LOGAN, C.R.
